
 

 

 

 

 

 

 
 
Program: 
1. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia KR, rektorka prof. Slobodová 

Nováková 
2. Čerpanie rozpočtu, kvestor Dr. Behro 
3. Vedecko- výskumná činnosť, prorektorka prof. Matušíková 

- VER 2026 
- Projektová činnosť UCM v Trnave 

4. Výchovno- vzdelávacia činnosť, prorektor doc. Šramel 
- Aktuálne informácie  

5. Vnútorný systém kvality, prorektor prof. Lenovský 
- Harmonogram realizácie spätných väzieb 2025 (informatívne) 
- Plnenie harmonogramu implementácie vybraných odporúčaní a zistení PS SAAVŠ na 

UCM 2024, január 2025 (prerokovanie) 
- UCM a QS rating (stručná informácia o aktuálnom stave) 

6. Rozvoj a vonkajšie vzťahy, prorektor Dr. Brník 
- Informácie k propagácii 
- Informácie k sťahovaniu 

7. Medzinárodné vzťahy, prorektorka doc. Čajková 
- Audit internacionalizácie UCM- Akčný plán- finálna verzia 
- Pripravované žiadosti k otvoreným výzvam v rámci programu Erasmus+ 

8. Integrácia trnavských univerzít, rektorka prof. Slobodová Nováková 
9. Príprava Výročnej správy o činnosti UCM a Výročnej správy o hospodárení UCM za rok 

2024, rektorka prof. Slobodová Nováková, kvestor Dr. Behro 
10. Rôzne a záver 

 
Prítomní: prof. PhDr. Ladislav Lenovský, PhD., prof. Mgr. Ildikó Matušíková, PhD., doc. PhDr. 
Andrea Čajková, PhD., Mgr. Andrej Brník, PhD., PhDr. Marcel Behro, doc. PhDr. Michal Lukáč, 
PhD., doc. Mgr. Mariana Sirotová, PhD., doc. PhDr. Ján Machyniak, PhD., doc. RNDr. Iveta 
Dirgová Luptáková, PhD., Dr.h.c. MUDr. Juraj Štofko, PhD., Ing. Eva Zatková, Mgr. Nora Dostá-
lová, Bc. Matej Kubák 

 
 



 

 

  
Otvorenie 

 
Prorektorka prof. Matušíková privítala prítomných a otvorila zasadnutie KR. Ospravedlnila ne-
prítomnosť rektorky prof. Slobodovej Novákovej zo zdravotných dôvodov.  
 
 

Ad 1) 
Kontrola plnenia prijatých uznesení z predchádzajúcich zasadnutí  KR UCM 

 
Uznesenie 1/8/2024: KR berie na vedomie informácie o čerpaní rozpočtu. Rektorka prof. Slo-
bodová Nováková ukladá kvestorovi na novembrové zasadnutie KR predložiť na prerokovanie 
úpravu Smernice o odmeňovaní zamestnancov UCM v Trnave.  
Uznesenie je splnené. Smernica bude predložená na prerokovanie v bode Rôzne. 
 

Uznesenie 4/10/2024: KR prerokovalo  Usmernenie rektorky na určenie osoby majúcej hlavnú 
zodpovednosť za kvalitu a rozvoj ŠP, HK a IK v OHIK, na vytváranie skupín osôb zabezpečujúcich 
profilové predmety ŠP a skupín osôb zabezpečujúcich kvalitu a rozvoj HK a IK v OHIK, o navrh-
nutých úpravách bude prorektor prof. Lenovský rokovať so zástupcami fakúlt a inštitútu.  
Uznesenie je splnené. S vedením fakúlt a inštitútu usmernenie prerokovala rektorka prof. 
Slobodová Nováková. 
 

Ad 2) 
Čerpanie rozpočtu  

 
Kvestor Dr. Behro informoval členstvo KR o čerpaní rozpočtu podľa predložených materiálov. 
Kvestor informoval, že centrálne výdavky ešte nie sú dočerpané, keďže najväčší nápor faktúr je 
počas mesiaca január. Väčšiu výpovednú hodnotu budú mať čísla na februárovom zasadnutí KR. 
dekanka doc. Dirgová Luptáková sa informovala na financie na navýšenie odvodov. Kvestor in-
formoval, že o týchto financiách zatiaľ vedenie univerzity nerokovalo. Dekanka sa ďalej infor-
movala na dofinancovanie vzdelávacej činnosti. Kvestor požiadal dekanku o stretnutie s tajom-
níčkou FPV, ktorej bude situácia vysvetlená a poskytnú sa jej všetky potrebné informácie. 
 
 
Uznesenie 1/01/2025: KR berie na vedomie informácie o čerpaní rozpočtu.  
 
 
 
 
 
 
 



 

 

  
Ad 3) 

VER 2026 
Projektová činnosť UCM v Trnave 

 
Prorektorka prof. Matušíková informovala o aktualitách v rámci VER 2026. V rámci prvej fázy, 
ktorá sa týka vykazovania publikácií, je otvorený systém na ich nahrávanie. Kolegyne z OvaV sa 
so systémom  aktuálne zoznamujú, spisujú požiadavky pre tých, ktorí budú preukazovať 
výstupy a zainteresovaní budú informovaní behom nasledujúceho týždňa. Na pozadí zatiaľ 
pokračuje aj fáza dva, spoločenský dopad. Je potrebné vytvárať prílohy dokazujúce 
spoločenský dopad, ktoré budú následne nahrávané do systému. K spoločenskému dopadu má 
UCM už aj spätnú väzbu z MŠ. MŠ prisľúbilo zverejnenie spätnej väzby k formulárom 
k prostrediu začiatkom februára 2025. Fakultám bude následne poskytnutá spätná väzba z MŠ 
aj od zástupcov UCM.  V rámci formuláru prostredia budú doplnené informácie o projektovej 
činnosti k určitému typu projektov a tie sa musia priradiť k daným žiadostiam. Bude to 
komplikované, keďže veľa projektov bolo refundovaných, projektové financie, ktoré MŠ 
eviduje treba prideliť k daným žiadostiam v rámci fakúlt. Prorektorka informovala, že v jednej 
vednej oblasti (filozofia) neboli dodané formuláre pre dopad ani prostredie a vyzvala dekanku 
na nápravu stavu. 
Prorektorka ďalej informovala, že aktuálne prebieha zbieranie a odovzdávanie dát v rámci 
prípravy výročných správ o vedecko- výskumnej činnosti. Opakovane zdôraznila potrebu 
evidencie publikácií aj patentov (najmä zahraničných) v CREPČ, nakoľko význymné výstupy 
tohto typu sú podporené v dotáciách univerzity.  

Prorektorka prof. Matušíková ďalej informovala, od septembra 2024 je v platnosti národný 
Kódex o vedeckej integrite. Na základe neho bolo potrebné aktualizovať Vedecký kódex 
UCM, Rokovací poriadok a Štatút Etickej rady UCM. Tieto dokumenty boli vypracované 
a pripomienkované fakultami behom ostatných dvoch mesiacov. Prorektorka vyzvala 
predsedu Etickej komisie JUDr. Malatinca, aby informoval členstvo KR o daných 
dokumentoch. JUDr. Malatinec predstavil najdôležitejšie zmeny v štatúte etickej komisie UCM. 
Informoval, že vznikne štátna platforma, ktorá bude monitorovať, ako sa inštitúcie vyrovnali 
s týmito zmenami a zapracovali ich do svojich predpisov. UCM prebrala pravidlá vedeckej 
integrity, ktoré sa týkajú najmä celej akademickej obce na UCM. Členstvo KR sa informovalo, 
ako ovplyvnia tieto zmeny fakultné etické komisie. JUDr. Malatinec informoval, že fakultné 
etické komisie môžu plniť len úlohu poradného orgánu, keďže národný kódex vedeckej 
integrity jasne stanovil, že môže inštitúcia môže mať len jednu Etickú komisiu. Zástupcovia 
fakúlt, prof. Matušíková a JUDr. Malatinec sa zhodli, že spolupráca fakultných etických komisií 
s univerzitnou bude predmetom upresnenia.  

  
Uznesenie 2/01/2025: KR prerokovalo Etický kódex UCM, Štatút a Rokovací poriadok Etickej 
komisie UCM. 

 



 

 

  
Ad 4) 

Výchovno- vzdelávacia činnosť 
Aktuálne informácie  

 
Prorektorka prof. Matušíková ospravedlnila neúčasť prorektora doc. Šramela na zasadnutí KR 
zo zdravotných dôvodov a v jeho mene predložila členstvu KR na prerokovanie dokumenty 
k ponuke nových celouniverzitných ŠP cudzích jazykov. Predmety budú poskytované na 
celouniverzitnej úrovni ako voliteľné predmety. Prorektorka prof. Matušíková dodala, že aj 
semináre pre doktorandov budú formalizované a zapracované do ponuky ako celouniverzitný 
výberový predmet pre všetkých študentov UCM. Daný predmet bude formálne zastrešovať 
jedna fakulta. Predseda RVHK doc. Lukáč spolu s prorektorom doc. Šramelom aktuálne 
prerokovávajú pod ktorú fakultu bude zaradený študijný predmet cudzích jazykov. 
 
Uznesenie 3/01/2025: KR prerokovalo návrh nového celouniverzitného študijného predmetu 
cudzích jazykov. 
 
 

Ad 5) 
Vnútorný systém kvality 

Harmonogram realizácie spätných väzieb 2025 (informatívne) 
Plnenie harmonogramu implementácie vybraných odporúčaní a zistení PS SAAVŠ na UCM 

2024, január 2025 (prerokovanie) 
UCM a QS rating (stručná informácia o aktuálnom stave) 

 
Prorektor prof. Lenovský predložil členstvu KR prehľadový materiál  harmonogramu 
implementácie odporúčaní pracovnej skupiny SAAVŠ. V dokumente je jasne vyznačené, ktoré 
odporúčania už UCM splnila, a ktoré sú zatiaľ v procese. Periodicita prerokovania tohto 
dokumentu v KR závisí od jednotlivých termínov plnenia odporúčaní.  
Dekanka doc. Sirotová požiadala o odloženie jarného termínu úpravy ŠP FF na jesenný termín, 
keďže FF musí v prvom rade dokončiť akreditáciu 52 ŠP. Prorektor prof. Lenovský 
s požiadavkou súhlasí, je však potrebné ju adresovať predovšetkým na prorektora doc. Šramela.  
Prorektor prof. Lenovský informoval o harmonograme spätných väzieb. Tento harmonogram 
vznikol na základe podnetu, pripomienok a požiadaviek členov Komisie pre kvalitu. Kolegovia 
z Oddelenia kvality aktuálne vytvárajú dotazník, ktorý bude následne realizovaný. O konečnom 
koncepte dotazníka budú zástupcovia fakúlt a inštitútu informovaní. 
Prof. Lenovský ďalej členstvo KR informoval o QS ratingu. QS je aktuálne najvyhľadávanejší 
a najsledovanejší rating. So zástupcami QS ratingu aktuálne komunikuje Dr. Kurajda. Do konca 
januára 2025 boli príslušní prodekani poverené na zaslanie kontaktov na zahraničných kolegov, 
tieto kontakty budú následne zaslané zástupcom QS ratingu, ktorí budú uvedených oslovovať 
databáza oslovených zainteresovaných strán bude následne doplnená aj o slovenských 
odborníkov.  
 



 

 

 Uznesenie 4/01/2025: KR prerokovalo Harmonogram realizácie spätných väzieb 2025. 
 
 

Ad 6) 
Rozvoj a vonkajšie vzťahy 
Informácie k propagácii 
Informácie k sťahovaniu 

 
Prorektor Dr. Brník informoval členstvo KR o sťahovaní, ktoré bude prebiehať od 3. 2.2025. toto 
sťahovanie sa týka univerzitnej knižnice a Inštitútu manažmentu.  Zvyšok budovy na 
Hajdóczyho ulici by sa mal sťahovať v priebehu mesiaca apríl 2025. 
Prorektor Dr. Brník ďalej informoval o spustení informačnej kampane o rekonštrukciách pre 
celú akademickú obec  a o začatí propagácie DOD fakúlt a inštitútu. Dekanka doc. Sirotová 
informovala že DOD FF bude v roku 2025 prebiehať vo vstupných priestoroch budovy na 
Námestí J. Herdu. 
Dekanka doc. Sirotová sa ďalej informovala, či bude možné, aby štátnice FF prebehli v učebniach 
na Hajdóczyho ulici. Prorektor Dr. Brník informoval, že to kvôli rekonštrukcii nebude možné. 
Doc. Sirotová požiadala zástupcov FSV o ústretovosť a poskytli FF miestnosť na zabezpečenie 
konania štátnych skúšok  termíne od 19.5. do 6.6. 2025. Prodekan doc. Machyniak požiadavku 
postúpi dekanovi doc. Horváthovi. Prorektor Dr. Brník dodal, že ak bude potrebné, FF budú 
poskytnuté aj priestory v budove v Jame.  
Dekanka doc. Dirgová Luptáková sa informovala, či bude možné počas rekonštrukcie 
presťahovať počítačovú učebňu FPV do zasadačky 611 v budove na Námestí J. Herdu. Prorektor 
Dr. Brník potvrdil, že počítačová učebňa môže byť presťahovaná a zasadačka 611 sa počas 
rekonštrukcie nebude používať na rokovania, preto nebude možné si ju zo strany ostatných 
fakúlt zarezervovať. Prorektorka prof. Matušíková informovala, že univerzitná knižnica bude 
síce plne funkčná v priestoroch v Jame, nebude však vždy pripravená poskytovať možnosť 
konania prednášok a fór. Dekanka doc. Sirotová sa ďalej informovala na rekonštrukciu budovy 
na Námestí J. Herdu. Dr. Brník informoval, že aktuálne sa vyhlasujú VO a rekonštrukcia 
vstupných priestorov a priestorov FMK a FF by mala prebehnúť v letných mesiacoch 2025. 
Dekan MUDr. Štofko žiada o pridelenie miestnosti pre prodekanku FZV. Dr. Brník informoval, 
že miestnosť pridelí, je však pravdepodobné, že kancelária bude spoločná s ďalšími pracovníkmi. 
Prodekan doc. Machyniak sa informoval na rekonštrukciu budovy na Bučianskej. Kvestor Dr. 
Behro informoval, že začiatok rekonštrukcie strechy aktuálne závisí len na vhodnom počasí 
a následne sa bude pokračovať s rekonštrukciou interiéru budovy.  
 
Uznesenie 5/01/2025: KR berie na vedomie aktuálne informácie o sťahovaní v rámci 
rekonštrukcie budov UCM v Trnave. 
 
 
 
 
 



 

 

  
Ad 7) 

Medzinárodné vzťahy 
Audit internacionalizácie UCM- Akčný plán- finálna verzia 

Pripravované žiadosti k otvoreným výzvam v rámci programu Erasmus+ 
 
Prorektorka doc. Čajková informovala členstvo KR, že finálna verzia Akčného plánu Auditu in-
ternacionalizácie bola expertnou skupinou univerzite zaslaná 24.1.2025. Aktuálne prebiehajú 
posledné úpravy Akčného plánu. Zo strany MŠ však je požadované, aby bol Akčný plán predsta-
vený všetkým zainteresovaným skupinám v rámci UCM. Prorektorka doc. Čajková preto žiada 
dekanstvo o delegovanie zástupcov fakúlt, s ktorými bude komunikovať o realizácii.  
Prorektorka doc. Čajková ďalej informovala, že sa blíži termín ukončenia podávania žiadostí 
v rámci projektov Erasmus+.  Zamestnancom UCM bola zaslaná výzva na prihlasovanie sa na 
mobility do konca januára 2025. okrem klasických mobilitných projektov sa so zahraničnými 
partnermi pripravuje aj budovanie kapacít v rámci VŠ vzdelávania, rovnako  sa pripravujú aj pro-
jekty partnerstiev. Konkrétne čísla k mobilitným projektom predloží doc. Čajková na februáro-
vom zasadnutí KR. 

Uznesenie 6/01/2025: KR berie na vedomie informácie o Audite internacionalizácie a informá-
cie k pripravovaným žiadostiam k otvoreným výzvam v rámci programu Erasmus+. 

 
 

Ad 8) 
Integrácia trnavských univerzít 

 
Prorektorka prof. Matušíková informovala o stretnutí zástupcov univerzít, ktoré podliehajú 
konzorciálnym zmenám. Zástupcovia univerzít prediskutovali mnoho variant riešenia aktuálnej 
situácie v rámci tvorby konzorcií a dohodli sa na pravidelných stretnutiach v polročných 
periódach. Členstvo KR sa informovalo na aktuálny stav podpísania konzorciálnej zmluvy 
s TRUNI. Prof. Matušíková podotkla, že tieto procesy prinášajú mnoho detailov, ktoré bude ešte 
potrebné sformulovať, zmluva je však v procese rokovania.  Prorektor prof. Lenovský 
informoval, že stretnutia sa zúčastnili pracovníci univerzít zodpovední za rôznorodé aktivity, 
väčšinu rokovania však zabrala diskusia o vytváraní spoločných ŠP. Prof. Lenovský uviedol, že je 
otvorený možnosti stretnutia k problematike vytvárania ŠP, na ktorom by sa spolu 
s prorektorom doc. Šramelom stretol so zástupcami fakúlt a inštitútu.  Dekanka doc. Dirgová 
Luptáková informovala, že spolu so zástupcami TRUNI už rokujú o založení spoločného 
konzorciálneho vedeckého centra v Špačinciach.  
 
Uznesenie 7/01/2025: KR berie na vedomie informácie v rámci Integrácie trnavských univerzít.  
 
 
 



 

 

  
Ad 9) 

Príprava Výročnej správy o činnosti UCM a Výročnej správy o hospodárení UCM za rok 2024 
 
Prorektorka prof. Matušíková predložila členstvu KR harmonogram prípravy Výročnej správy 
o činnosti a Výročnej správy o hospodárení UCM za rok 2024. Informovala, že príprava 
výročných správ bude prebiehať rovnakým spôsobom ako ostatné roky, je však potrebné 
preštudovať si predložené osnovy prípravy výročných práv od MŠ, keďže do správ budú 
zapracovávané i nejaké nové dáta a informácie.  
 
Uznesenie 8/01/2025: KR berie na vedomie harmonogram prípravy Výročnej správy o činnosti 
a Výročnej správy o hospodárení UCM za rok 2024. 
 
 

Ad 10) 
Rôzne a záver 

 
Prorektorka prof. Matušíková predložila členstvu KR na prerokovanie Smernicu o odmeňovaní 
zamestnancov UCM v Trnave. Dekanstvo má k smernici viaceré pripomienky, navrhlo preto 
zvolať v rámci prerokovania smernice Grémium rektorky. Prof. Matušíková informovala, že 
Grémium bude zvolané, o termíne zasadnutia bude dekanstvo informované. 
 
Uznesenie 9/01/2025: KR sa uznieslo zvolať Grémium rektorky pre potreby prerokovania 
Smernice o odmeňovaní zamestnancov UCM. Zástupcovia fakúlt a inštitútu budú o termíne za-
sadnutia informovaní.  
 
Doc. Višňovský informoval, že ustanovujúce zasadnutie AS UCM prebehne v termíne 18.2.2025. 
Na tomto zasadnutí si bude AS voliť zloženie všetkých komisii spadajúcich pod pôsobnosť AS. 
Doc. Višňovský ďalej informoval, že AS už boli doručené návrhy na členov Správnej rady UCM 
menovaných MŠ. Doc. Višňovský ďalej žiada členstvo KR, aby na ustanovujúce zasadnutie AS 
nepredkladali na schválenie žiadne vnútorné predpisy.  
 
Predsedníčka odborov Mgr. Dostálová sa informovala, na koho sa môžu zamestnanci obracať v 
súvislosti s otázkami týkajúcimi sa rekreačných poukazov na dieťa. Kvestor Dr. Behro 
informoval, že s týmito otázkami je potrebné kontaktovať pani Klempovú.  
 
Prorektorka prof. Matušíková ďalej stručne informovala, že v rámci Early stage grantov bolo už 
v decembri schválené predfinancovanie na rok 2025, financie by mali byť UCM pripísané počas 
najbližších dní.  
 
 
 
 



 

 

  
V Trnave, 29.01.2025 
 
 
Zapísala: Mgr. Kristína Obúlaná  ............................................ 

 

Overila: prof. Mgr. Ildikó Matušíková, PhD.  ............................................ 

 

 

 

 

                                                       prof. Mgr. Katarína Slobodová Nováková, PhD. 

                                                                                        rektorka UCM v Trnave 


